
Agent Bacci: Roma jest klasowym klubem

News - ASRoma.pl

Carlos Bacca to jedno z nazwisk przewijających się w plotkach medialnych

dotyczących Romy. Portal romaqube.it skontaktował się z agentem

Kolumbijczyka, Sergio Barilą. 

 

Jest prawdopodobne, że Carlos Bacca opuści latem Sevillę?

- W chwili obecnej musimy czekać, potem ocenimy wszystkie opcje dostępne dla

piłkarza.

 

We Włoszech mówi się o konkretnym zainteresowaniu Romy graczem. To

prawda?

- Różne zespoły są zainteresowane, bardzo, we Włoszech i w innych krajach. Carlos

jest bardzo dobrym napastnikiem, świetnym napastnikiem dla topowego zespołu.

Nie mogę jednak mówić o danym klubie i konkretnym przypadku, gdy Carlos jest

pod kontraktem w Sevilli. Roma jest klasowym klubem, jednak cenimy wszystkie

drużyny.

Chcąc określić procentowe szanse, na ile oceniłbyś jego odejście z Sevilli? 

- W chwili obecnej trzeba po prostu czekać.
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